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Møteprotokoll 
 
Hva:   AK styremøte nr. 09, 2024 - 2026 
Tidspunkt:  Mandag 16.12.2024, kl. 19:30 – 21:00 
Avholdt:  Microsoft Teams-møte  
Til stede:  Ola Evjen, Roar Karlsen, Thomas Liland-Vik, Mari Herdlevær, Tonje Norheim 

Tangerud og Unni E. Forshaug 
Forfall:  Ingen 
Fra admin:  Claus Johan Ryste, Mari Hagvaag Seim 
Kopi:   Internt 
Referent:  Unni Forshaug 
 
 
Sak 41 2024-2026  Godkjenne innkalling og sakliste 
 
Vedtak: Innkalling og saksliste godkjent. 
 
Sak 42 2024-2026  Sportslig status og planer 
 
Claus J. Ryste orienterte om sportslig status.  

− Generelt en god sesongåpning, noen skader, men lagene har kontroll 
− Gjennomført julelunsj start reforhandlinger med avtalepartnere 
− Eksponeringstallene begynner nå å nærme seg 2022-nivået 
− Man ser på innholdsproduksjon til sosiale medier 
− Trenerprosjekt er satt i gang 
− Langtidsplaner VM-planer frist i januar 
− Styret i VM Narvik 2029 er etablert, første styremøte er satt til mandag 6. januar.  

Vedtak: AK tar informasjonen til orientering. 

 
Sak 43 2024-2026  Administrativ status 
 
Intet spesielt å melde. 
 
Vedtak: AK tar informasjonen til orientering. 
 
Sak 44 2024-2026  Økonomisk status 
 
Mari Hagvaag Seim presenterte økonomisk status pr. november, som viser et negativt avvik  
mot revidert budsjett. Avviket skyldes i hovedsak kostnader relatert til herrelaget og lønn og er 
som forventet iht. forrige prognose. 
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Vedtak: AK tar regnskapsrapport pr november 2024 til etterretning. 

 
Sak 45 2024-2026  Budsjett 2025 
 
Claus J. Ryste og Mari Hagvaag Seim presenterte forslag til budsjett 2025. 

Følgende endringer er gjort: 
− Usikre inntekter 1,5 MNOK er tatt ut sin i helhet 
− Reduksjon i kostnader på totalt 2,1 MNOK 
− Forbedring i resultat +0,600 MNOK 

 
Tiltak for å få budsjettet i balanse må iverksettes og planlegges så tidlig på året som mulig. Det 
er viktig å setet av tid til en grundig gjennomgang av økonomien. 

Vedtak: AK vedtar nytt, endret forslag budsjett 2025, som oversendes skistyret for endelig 
godkjenning. 

 
Sak 46 2024-2026  Info fra Skistyret 
 
Ola Evjen orienterte om løpende arbeide i Organisasjonsutvalget og Skistyret. 
Nytt styremøte17. desember, der budsjett for 2025 er en av hovedsakene. 
 
Vedtak: AK tar informasjon til orientering. 

 
Sak 47 2024-2026  Dialogmøte 8. januar 2025 
 
Innkalling og agenda sendes ut i løpet av kort tid. 
Forslag strategiplan sendes på høring og innspill til AK og til kretsene før Dialogmøte. 
 
Vedtak: AK tar informasjonen til orientering. 

 
Sak 48 2024-2026  Eventuelt 

Ingen saker var meldt inn under sak 48 Eventuelt. 
 
Neste AK-møte 
 

− Tirsdag 7. januar 2025, via Microsoft Teams 
− Onsdag 8. januar 2025, Dialogmøte via Microsoft Teams 

Aktuelle saker på Dialogmøte:  
Strategi, klubbregler, lisens/forsikring, budsjett og fluor. 

 
 
 
Møtet hevet 21:00 


